
 Tweede Kamerleden luisteren naar het Noorden 

Vrijdagmiddag 14 januari gingen de Kamerleden Joba van den Berg en Agnes 

Mulder tijdens een digitale bijeenkomst in gesprek met CDA-leden die zich 

zorgen maakten over sluiting van de kinderhartchirurgie in Groningen.  

Joba van den Berg legde uit dat centralisering van de zorg 

altijd neerkomt op verplaatsing naar het westen. Zij 

maakt zich sterk voor regionale spreiding van de zorg. Zij 

vertelde dat de inspectie wel heeft voorgesteld om de 

vier huidige locaties voor kinderhartchirurgie terug te 

brengen naar twee, maar dat de inspectie geen criteria gaf waarom die twee 

nu Rotterdam en Utrecht moeten zijn. De onderbouwing ontbreekt.  

Zij begrijpt wel dat voor het handhaven van topklinische zorg concentratie van 

de zorg wenselijk is om de hoogste kwaliteit te waarborgen, maar de regionale 

spreiding blijft dan wel een belangrijk criterium. Verder moet de inspectie de 

betrokken specialisten en centra ertoe aanzetten om zelf tot een verantwoorde 

concentratie te komen van de hele kindergeneeskunde. Dat is na jaren van 

gesteggel er nog steeds niet van gekomen.   

 

 

 

 

 

 

 

 

Bart van Dekken, voorzitter van de CDA Statenfractie, vroeg ik om het laatste 

nieuws. Hij mailde: 

Beste Jaap, Vooral waardering vanuit de Staten (motie is breed met 

unanieme stemmen aangenomen), vooral ook steun vanuit onze 

Commissaris van de Koning, Jetta Klijnsma,  maar bovenal - en daar zijn 

ze ook blij met de hartverwarmende reacties - vanuit prof. Eduard 

Verhagen (hoofd Beatrix Kinderziekenhuis van het UMCG en 

Unanieme motie in Provinciale Staten:  
 
Het besluit om de kinderhartchirurgie en 
kindercardiologie in het UMCG op te heffen 
moet van tafel. De complete Drentse politiek 
wil dat minister Ernst Kuipers het besluit 
terugdraait. Geen concentratie van deze zorg 
alleen in de Randstad, aldus Provinciale 
Staten. En de criteria waarlangs de minister 
zijn besluit nam zijn niet helder, vinden zij. 

 
Serge Vinkenvleugel, RTVDrenthe op 2 
februari 2022. 

 



afdelingshoofd) en heel veel ouders van patiënten. Uiteindelijk doen we 

het vooral daarvoor: onze inwoners en een goede infrastructuur van 

topklinische zorg. We wachten met spanning af in hoeverre er nog een 

heroverweging ten gunste van het UMCG kan komen! 

Dank voor jullie inspanningen daar,  

Bart van Dekken 

Fractievoorzitter CDA Staten in Drenthe 

 

 


